

## Skolebestyrelsesmøde

Dato: 28.02.2024

**Deltagere:** BA, JG, HN, OD, Louise, Lizette, Kim

**Fraværende:** Mie, Rasmus, Kasper

Indhold	Ansvarlig	Tid	Referat	Hvem gør hvad?
1. godkendelse af referat			<ul style="list-style-type: none"> <li>- Referatet er godkendt.</li> </ul>	Ove vil inden næste SB-møde have et Kaffemøde med Lars Nedergaard i forhold til de fysiske rammer og evt. Legeplads.
2. SFO-beskrivelse	CK/Anja		<p><b>Vi er i dag ikke nok forældrerepræsentanter til at stemme noget igennem.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi har haft brug for, at SFO'en kan tilbyde noget, hvor børnene kan spejle sig i det de kommer fra og det de evt. Skal sluses ud til efter Holmehus.</li> <li>- Alle pædagoger på Holmehus er enige om, at beskrivelsen af Holmehus' SFO er noget vi alle kan stå inde for.</li> <li>- Dokumentet bliver sendt til gennemlæsning i forældregruppen og så det på næste møde kan debatteres og fremsættes til godkendelse.</li> </ul>	Forældrerepræsentanterne vil inden næste møde have gennemlæst og vurderet beskrivelsen af Holmehus' SFO.
3. Vold/trusler/magtanvendelser	OD		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vores sekretærelev har som eksamensopgave at lave et</li> </ul>	



			<p>dokument, hvor det bliver nemmere at lave statistikker og indberetninger på vold, trusler og magtanvendelser.</p> <p><u>Gennemgang magtanvendelser:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Oktober:</b> 9 magtanvendelser fordelt på 3 elever.</li><li>- <b>November:</b> 13 magtanvendelser fordelt på 7 elever.</li><li>- <b>December</b> er ikke registreret endnu.</li></ul> <p><u>Gennemgang vold og trusler:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Oktober:</b> 18 anmeldelser om vold/trusler fordelt på 6 børn.</li><li>- <b>November og december</b> er ikke registreret endnu</li></ul>	
4. Elever ført tilbage til almen.	OD		<ul style="list-style-type: none"><li>- Vi har udsluset 2 elever siden sidste møde. En fra base 1 og en fra base 3.</li><li>- Efter påske er der en fra 8. kl. Der skal starte udslusning.</li></ul>	
5. Budget 2024	OD		<ul style="list-style-type: none"><li>- Ove gennemgår budgettet for 2024.</li><li>- Vi forventer at gå ud af 2024 med et overskud på ca. 350.000 kr.</li><li>- I budgettet for 2025 skal vi regne med at vi har 900.000 mindre i indtægt, da taksten for den enkelte elev falder yderligere. (vi skal have 58 elever i snit for at holde budgettet).</li></ul>	
6. nyt fra forældre-repræsentanter			<b>Hvem er stoppet:</b>	



<p>- Hvem er stoppet? Nyansatte? Langtidssyge?</p>			<ul style="list-style-type: none"><li>- Britt L er stoppet i Base 2, da hun har fået nyt arbejde på et opholdssted.</li><li>- Bertram og Munin som har været vikarer er taget på højskole.</li><li>- Nicki er her ikke længere.</li></ul> <p><b>Langtidssyge/fraværende:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Nikolaj er stadig langtidssygemeldt (håber han snart er tilbage).</li><li>- Rose fra Base 3 er gået på barsel.</li><li>- Caroline fra Base 1 er fortsat på barsel.</li></ul> <p><b>Nyansatte:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Thilde og Mette (pædagoger) er startet i base 0.</li><li>- Valdemar er ansat som vikar.</li></ul>	
<p>7. Skolefoto</p>			<ul style="list-style-type: none"><li>- Kan vi gøre noget anderledes til næste år i forhold til skolefoto?</li><li>- Er der et ønske om at det igen bliver et tilbud.</li><li>- I år har det været op til klasserne at tage billeder af eleverne.</li></ul>	<p>Louise laver en rundspørge i forældregruppen på Holmehus om hvorvidt forældrene ønsker "skolefoto" igen til næste år.</p>
<p>8. Børn på Holmehus - Spørgsmål fra forældrerepræsentanterne.</p>			<ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Forældrerepræsentanterne spørger ind til om hvorvidt alle børn på Holmehus er udredt?</b></li></ul> <p>Svaret er NEJ... der er en del der er udredt, og så er der nogen der i løbet af deres skolegang på Holmehus bliver det.</p> <p>Iblandt de udredte er der en del af eleverne der får medicin.</p>	

		<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Bliver der lagt handleplaner efter grundskolerne – er der en guideline til at følge med eleverne til ungdomsuddannelserne?</b></li> </ul> <p>Det bliver lavet en udtalelse og en uddannelsesplan i samarbejde med UUV, som hjælper til at finde det rette tilbud til de unge mennesker. I udskolingen bliver der lavet brobygning og besøg til div. Ungdomsuddannelser.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Modtager alle elever hele fagrækken?</b></li> </ul> <p>Ja! Vi har samme fag som almindelen har – dog har vi ikke nogen musiklærer.      Hvis eleverne kan, har du mulighed for at gå til FSA når de går ud af 9.kl.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Hvordan ser det ud med elevrådet?</b></li> </ul> <p>Det ser ikke for godt ud. Det er svært at få eleverne til at byde ind og aktivt deltagende i det der rører sig på skolen. Vi oplever mest, at eleverne henvender sig i forhold til bolde og lign. I det nye skoleår vil der igen være en medarbejder der varetager at samle et elevråd.</p> <p>Louise gør opmærksom på, at der er noget galt med gyngen ud for mellemtrinnet...</p>	<p>Dette tjekker Ove op på.</p>
9. EVT.		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ove orienterer omkring sagen på Borup Skole efter et ledermøde d.d.</li> <li>- Kim informerer om oplægsholderen d. 22. Maj. Der vil blive en tilmelding på aula. (Anne Skov Hansen) Kim tager fat i Anne for at få</li> </ul>	<p>Kim kontakter Pernille i forhold til at få lavet en tilmelding på Aula.</p>

			<p>hende til at sende lidt materialer til info. Hun ser helst at der max er 60 tilhører til foredraget.</p> <p>- Ove taler ind i, hvornår vi har valg til skolebestyrelsen. <b>Vi holder valg i 2026.</b></p>	<p>Ove kontakter Holmebækskolen i forhold til om vi kan låne kantinen.</p>
--	--	--	---	--